

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/327 課外活動要求

敬啟者:

學校重視學生的的全人發展,鼓勵每位學生積極參加各類課外活動。參加課外活動不僅能提升學生的社交能力,培養興趣愛好,增強自信心,有助學生的身心健康發展。

學生必須準時出席所有安排的活動,每一次參與都是學習的機會。除非有合理原因無法 出席,否則學生必須提前向負責老師親自請假。缺席課外活動而無合理理由會視為曠課並記 錄缺席。此外,第三學期參與課外活動的出席率低於80%,將不列在成績表展示。

如對課外活動的要求有任何查詢,請致電 2461 1555 與麥斐主任聯絡。

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年四月三日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025/327

Requirements of Extracurricular Activity

Dear Parents/Guardians,

The school emphasizes the holistic development of students and encourages each student to actively participate in various extracurricular activities. Participation in these activities not only enhances students' social skills but also cultivates interests, enhances self-confidence, and contributes to their physical and mental well-being.

Students must attend all scheduled activities punctually. Each participation is a learning opportunity. Unless there is a valid reason for absence, students must personally request leave from the responsible teacher in advance. Absences from extracurricular activities without a valid reason will be considered as unexcused and will be recorded. Furthermore, if a student's attendance rate for extracurricular activities in the third semester is below 80%, it will not be showed on the student's transcript.

If you have any inquiries regarding the requirements for extracurricular activities, please contact Mr. Mak at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal 3th April, 2025